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»Mladi morajo imeti prostor, da včasih 
povejo kaj več. Pri nas je bilo dostikrat 
tako, da je podmladek povedal kaj 
več, česar stranka iz različnih razlogov 
ni mogla povedati. Podmladek, ki 
je samo satelit, podaljšana roka 
stranke, in sam sebi dovolj, ne more 
biti uspešen. Potrebuješ podmladek, 
ki je popolnoma avtonomen in mora 
stranki povzročiti tudi kakšen siv las. 
Mladi imajo vedno pravico gledati 
s svojimi očmi, kako naj bo družba 
urejena in kako naj se stvari dogajajo. 
Odgovornost stranke pa je, da se 
potem v pogovorih uskladi o tem.«
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»Obstoj podmladka je načeloma 
indikator tega, da je stranka raz-
meroma trdna in stabilna. Stranke, 
ki hitro nastanejo in se nato hitro 
marginalizirajo, podmladkov skoraj-
da ne morejo imeti. Vendar je celo v 
stabilnih strankah vloga podmladka 
precej omejena: večinoma na priza-
devanja za popularizacijo politike 
med mladimi, kar je danes gotovo 
resen izziv, deloma pa tudi na vir pri-
hodnjega vodstvenega strankarskega 
kadra. Predvsem ta druga vloga je 
v stabilnih in utrjenih demokracijah 
navadno izrazitejša kot pri nas.«
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»Celotna politična in siceršnja jav-
nost naj vzpostavi pozitiven odnos 
do političnih podmladkov kot plat-
forme, ki mora obvezno obstajati, 
če želimo v državi dobro razvijati 
politično kulturo. Podmladkov se 
ne sme dajati na stran; ti niso samo 
politična skupina v neki stranki, 
ampak so v resnici temelj, ki bo čez 
nekaj let vodil državo in ga moraš že 
zdaj pripravljati, vzgajati, ker samo 
tako lahko dobiš dobre politike in ne 
nazadnje tudi dobre odločitve, ki se 
sprejemajo v državi.«


